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Bestyrelsen 
 

 

DATO og TID 23. oktober 2024 kl. 18.00-21.00 

STED Teams 
  

DELTAGERE  

Pau Lund-Larsen (PAU), Jørgen Bentzen (JBZ), Lars Mayland (LMA), Robert Mikelsons 
(RMI), Karin Iversen (KIV), Maja Pilgaard (MPI), Cecilie Køllner Olsen (CKO), 
Nicolai Kaas Nordstrøm (NKN), Christian Attrup Juhl (CHR), Sebastian Mikelsons (SMI), 
Claus Bøllingtoft (CLB – ref.) 

GÆSTER  

AFBUD  

 

 Referat 
 
 

1. Velkomst og dagsorden 
a. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Godkendt. 
b. Godkendelse og prioritering af dagsorden. 

Godkendt med et par ændringer. 
 

2. DIF strategiaftale 2026-2029 
Sendt til DIF. 
Der har været positivt møde med DIF vedr. de 3 spor i strategiaftale. Vi afventer udmelding vedr. 
økonomi. 
 

3. Organisering af bestyrelsesudvalg mv. 
Tages op på næste møde. 
Lars og Maja præsenterede foreløbige tanker. 
Pau, Lars, Maja og Nicolai arbejder videre med oplæg til næste bestyrelsesmøde. 
 

4. Kommerciel strategi 
Orientering fra Nicolai – BILAG  
Nicolai gennemgik status på partnere, muligheder og udfordringer. 
 

5. Landsholds European League 
Da vi har et historisk stærkt herrelandshold og et genstartet kvindelandshold, blev tidligere 
beslutning om ikke at budgettere med European League deltagelse genbesøgt. Det blev aftalt 
hurtigt at lave en revurdering af, om der kunne skabes et økonomisk råderum for 2025, der 
muliggør ansvarlig tilmelding. 
  
Det er efter mødet konkluderet at det nødvendige økonomiske råderum ikke er til stede i 2025. 
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6.  Økonomi 
a. Status. BILAG – månedsrapport for september 

Claus gennemgik månedsrapport og forecast. Der forventes et resultat bedre end det 
budgetterede overskud på 0,3 mio. 

b. Budget 2025 – indledende drøftelse.  
Der udarbejdes budgetudkast til næste møde.  
 

7. Landsholdstrænerstrategi 
Opfriskning og evt. genbekræftelse, inkl. erfaringer i praksis. 
Udsættes. 
  

8. Diverse orientering 
a. Kvindelandsholdsprojektet – status  

Nyhed sendt ud. Økonomien ser fin ud. Projektgruppen har ønsket et møde med 
bestyrelsen. Pau drøfter formål og form med Henrik Borring. 

b. Orientering fra Pau og øvrige bestyrelsesmedlemmer. BILAG – orientering fra Pau 
Pau har sendt orientering ud.  
Christina arbejder videre med problematik vedr. krænkelser og Meetoo 

c. Diverse møder 
Indgår i Paus orientering. 

d. Orientering fra administrationen. 
• Nicolai arbejder med plan for organisation af sekretariatet og opgaver. 
• Christina orienterede om: 

o Beachtouren. Positivt at der er flere hold tilmeldt i år i forhold til sidste år. 
o Kids og ungdom. Der er nu kommet lidt optimisme i kredsene vedr. Kidsvolley. 

Teenvolley boomer. U20 er vokset med næsten dobbelt så mange hold inden 
for et par år. 

o Projekter. Kidsbeachvolley, der er fokus og materiale til beachvolleyklubber. 
Erasmus – WLVT, fokus på at få unge ledere, primært kvinder. DIF Community 
styres af DIF. Vi søger pulje i DIF til projekt for senstartere. 

• Sebastian orienterede om fortsat coach-support til beachvolley landstræner. Vi søger 
nye midler i Kirkbi puljen. Der er afholdt Nevza for U17 i Ikast, hvor vi havde 2+2 
landshold. 

• Nicolai udtrykte glæde over den positive kultur han oplever i volleyball. 
• Fremover deltager Christina og Sebastian i møderne i forhold til hvor det giver mening. 

Nicolai vurderer, og dagsordenen indrettes efter det. 
 

9. Kommende møder mm. 
• Mandag den 9. december 2024 kl. 18-21 – holdes fysisk  

o Budget 2025 
• Onsdag den 29. januar 2025 kl. 18-21 
• Søndag den 2. marts 2025 kl. 11-15 i Idrættens Hus 
• Onsdag den 30. april 2025 kl. 18-21 
• Repræsentantskabsmøde søndag den 25. maj 2025 kl. 10 
 

10. Eventuelt 
Lars orienterede om besøg ved Kings/Queens of the court I USA. 
Pau orienterede om tanker vedrørende studietur til Lüneburg. 

 

11. Information til offentliggørelse 
Drøftelse af evt. informationer der skal offentliggøres på volleyball.dk. 
Intet på nuværende tidspunkt. 
 

 
 


